

15.12.2011

New Design for Gold Kilobar with 99.99 Fineness

We are pleased to announce that Heraeus Limited, Hong Kong will launch a new and modernized design of gold kilobars with 99.99 fineness from 1st January, 2012.

Please refer to the attached picture which shows a sample of kilobar in the old and new design. The kilobar on the right hand side of the picture is the gold bar in new design. Please note that the Heraeus logo on the new gold bar has been changed. The new design is in line with the current Heraeus corporate logo which will be applied on a global basis for all our goldbars. We shall discontinue to manufacture kilobars with 99.99 fineness in the old design from January 1, 2012 onwards. Yet, both old and new gold bars are tradable kilobars and supported by us, one of the LBMA accredited refiners.

For any inquiries, please contact the undersigned, phone +852 2675-1270 or Mr. Dick Poon, Trading Division Manager, phone +852 2773-1733.

Mr. Jack Lu
President

(中文譯本)

更改公斤條黃金〔成色99.99〕設計通知

為配合我司全球統一公斤條黃金〔成色99.99〕之設計，我司之公斤條黃金〔成色99.99〕設計將會有所改動。在二零一二年一月一日或以後，舊有的設計公斤條黃金將不會再生產。請參考附檔之相片新舊比對。左邊為舊有設計，而右邊為全新設計。形狀大小都有分別。敬請留意。

如需深入了解或有任何疑問，請聯絡我司之總裁 呂國華先生 電話號碼為 +852 2675-1270 或我司貿易部總經理 潘迪華先生 電話號碼為 +852 2773-1733。

賀利氏有限公司

呂國華



Old design of Heraeus Limited
99.99 fineness gold kilobar

公斤條黃金舊有設計

**New design of Heraeus Limited
99.99 fineness gold kilobar from
January 1, 2012**

公斤條黃金全新設計